
 

Notulen Buurtplatform Vergadering 6-3-2023 

 

Aanwezig: Tjeu Cox, Anja van de Burgt, Frans Soers, Wim Cremers, 

Erica de Graaf(vz), Marc Dijk, Theo van der Aalst, Riek van der Aalst, Louis 

Slangen, Henk Houben, Ellen Thomas (Penningmeester), Hans van de Zande, 

Wolter van der Pers, Jack Roosen, Ingrid Schulte, Mariette Claessens (Sociaal 

Makelaar), Ilse Vaes, RobertoVaes, Betsy Meeuwsen, Gerdie van Deurzen, 

Wim Hompes, Paul Coenegracht, Roy de Leijer, Merle-Ann van de Zande. 

Namens de Gemeente Cranendonck: Wethouder Marcel Lemmen, 

Chantal Storms (Programmamanager) 

Afwezig: Marion Rutten, Wimke Houthuijzen, John Claassen. 

 

1) Opening en Welkom: Erica opent de vergadering om 20.00uur en 

heet iedereen welkom. Met een speciaal welkom voor de aanwezige 

van de gemeente Cranendonck. 

 

2) Notulen 6-2-2023: Geen op- of aanmerking. De notulen worden 

goedgekeurd. 

 

 

3) Ingekomen Post: Toekenning bedrag voor NL-Doet is ontvangen. 

 

4) Uitgaande Post:   Geen 

 

 

5) Mededelingen: 

 - Wethouder Lemmen en Chantal Storms geven uitleg over de status 

Brug Zuid-Willemsvaart (presentatie in de bijlage). 

De conclusie van deze presentatie is dat er geen financiële middelen 

meer voorhanden zijn. De kosten om deze brug over de Zuid-

Willemsvaart te realiseren zijn met een factor 3 toegenomen t.o.v. het 

eerdere ingediende plan. Nu zijn de kosten ruim €7,9 miljoen, was 

geraamd op €2 miljoen. 



Het niet door laten gaan van de brug over de Zuid-Willemsvaart heeft 

grote gevolgen voor Dorplein. De toeristische en recreatieve 

verbinding met Dorplein valt hiermee weg. 

Frans geeft een Power-Point presentatie over de brug en hoe het 

project tot op heden is verlopen om tot een realisatie te komen. Deze 

presentatie werd gegeven om aan te geven dat er al veel gesprekken 

zijn geweest met onderbouwende rapporten over de locatie van de 

brug.  

- School: De basisschool in Dorplein gaat mogelijk sluiten. 

Groepen 1 t/m 3 gaan al  naar Budel-Schoot. Dit wordt gedaan 

om het leraren tekort op te vangen. Dit zou echter een tijdelijke 

oplossing zijn, nu lijkt het erop dat het een definitieve oplossing 

is.( Een fusie tussen beide scholen)  Nu gaan er ook al veel 

kinderen naar de Triolier in Budel. Er is een projectmanager 

aangesteld voor huisvesting en de locatie voor een nieuwe school. 

Een andere mogelijkheid is om te bekijken of een openbare of 

vrije school (particulier) een optie is. Marcel Lemmen gaf aan dat 

de gemeente hierin geen rol heeft. Om een nieuwe school te 

starten moet een B3 traject doorlopen worden. Opmerking van 

Mariette Claessens is om een extra persoon aan te stellen om dit 

project vlot te trekken. Marcel Lemmen gaat kijken of dit kan, hij 

komt hier nog op terug. 

- De Schakel: Brandbrief is door 300 mensen ondertekend. 

Wethouder Hennie Driessen gaat bekijken naar de haalbaarheid, 

hier is echter nog meer onderzoek voor nodig. Het budget is nu 

vastgesteld op €1,6 miljoen. De nieuwe Schakel komt ongeveer 

30% duurder uit. 

- Dorpsvisie: John Claassen is hiermee bezig om deze op te stellen. 

- NL Doet: Programma is bekend wat er gedaan kan worden, 

opgeven bij de secretaris zodat er een groepsindeling gemaakt kan 

worden. 

 

6) Penningmeester: Financiën; Subsidie van de gemeente is binnen net 

zoals het bedrag van het Oranje Fonds voor NL Doet. 

 

7) Verslag Werkgroepen: 

- WMO: Maak rimples -> uitleg gekregen wat dit betekent; zorg 

voor ouderen en het laten deelnemen aan de diverse activiteiten. 

De seniorenverenigingen worden hier ook bij betrokken. 

Ouderen ook laten zorgen voor elkaar. 

- O.R.R.&N: Werkgroepen van Samen Dorplein en het BPF. 

Samen Dorplein is meer voor de activiteiten, het BPF meer voor 

het onderhoud en dergelijke.. Bekijken hoe deze werkgroepen 

samen kunnen gaan werken. 



- Cicerones: de aanvragen komen weer binnen. 

- Verkeer: Er is op 27 Februari weer een bijeenkomst geweest 

samen met de gemeente en verkeerstechnisch bureau Megaborn. 

Het ging over de tijdelijke maatregelen en hoe deze toepasbaar 

zijn op de Hoofdstraat. De Hoofdstraat stukje Fabrieksstraat 

wordt namelijk als eerste aangepakt voor deze tijdelijke 

maatregelen. De Stationsweg volgt in een later stadium. Route 

611 wordt ook besproken maar voor als nog gaat die oplossing 

erg veel tijd kosten. Megaborn en de gemeente gaan intern 

bespreken wat de mogelijkheden zijn om tot uitvoerbare 

tijdelijke maatregelen te komen, hierna volgt er weer een 

gesprek met de werkgroep verkeer. 

 

8) Wat verder ter tafel komt: 

- Roberto Vaes: Vrijwilligers verzekering is er, hierdoor is 

iedereen verzekerd. 

- Wim Hompes: Kijken of de kermis weer terug kan komen in 

Dorplein. Op welke manier en hoe dit gerealiseerd kan worden 

wordt nog nader bekeken door Wim. 

 

9) Sluiting: Erica sluit de vergadering om 22.40uur 

 

 

 


